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projekt 

PROTOKÓŁ NR XX/2016 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 28 października 2016 roku 

 

XX Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta – Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zanim przedstawię porządek obrad i 

zapytam czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do porządku obrad, miło mi gościć na 

dzisiejszym posiedzeniu sesji pana Krzysztofa Gajdę mieszkańca Szczepankowic, który wykazał się 

szczególną empatią i uratował życie drugiemu człowiekowi. Zasługuje pan na szczególne wyróżnienie 

i podziękowanie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Takie uroczystości zdarzają się rzadko i oby jak 

najrzadziej. Dziękuję panu za odwagę i postawę, za to że uratował pan życie drugiemu człowiekowi. 

Były to sekundy, które decydowały o jego życiu. Jest pan przykładem tego jak należy się zachować w 

sytuacjach skrajnych. W imieniu swoim i całej Rady Gminy serdecznie dziękuję i na pana ręce 

składam ten list. /załącznik nr 1/ 

Radna Apolonia Kasprzyk- Czepielinda: Jest pan przykładem wielkiego człowieczeństwa. Trzeba 

wspomnieć pana rodziców, którzy wszczepili w pana te ideały a pan został wierny tym ideałom i 

dzięki temu uratował pan życie drugiego człowieka. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z art.34 Statutu Gminy 

stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do porządku obrad? Brak uwag, 

wniosków, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad z zaproponowanymi autopoprawkami,  proszę o podniesienie ręki.                     

Za – 13 osób /z 13 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 
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Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XX Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na 

czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego – świetlicy wiejskiej w Szczepankowicach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego w Kobierzycach przy ul. Witosa 15. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/632/14 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 sierpnia 2014 r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

wysokości stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/353/16 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 września 2016 r. w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bielany 

Wrocławskie, Chrzanów, Kobierzyce, Królikowice, Krzyżowice, Księginice, Magnice, 

Pełczyce, Pustków Żurawski, Racławice Wielkie, Solna, Wierzbice, Żurawice do kategorii 

dróg gminnych publicznych oraz ustalenia ich przebiegu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w południowo-wschodniej części wsi 

Wysoka. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w południowo-wschodniej części wsi 

Ślęza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej w północnej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru drogi dojazdowej w środkowej części wsi 

Szczepankowice. 

15.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego pomiędzy linia kolejową, ul. 

Sportową oraz ul. Wspólną w północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 

16.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru środkowo-zachodniej części wsi Jaszowice. 

17.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kresowej w południowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

18.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-

południowej części wsi Wierzbice. 

19.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Magnice. 

20.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Tyniec nad Ślęzą. 

21.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 
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22.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza. 

23. Interpelacje radnych. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

27. Zakończenie obrad. 
 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z państwa radnych ma uwagi do 

protokołu z XIX Sesji Rady Gminy? Brak uwag. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z XIX Sesji Rady Gminy? 

Za – 13 osób /z 13 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 2/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności  

 / załącznik nr 3/. 

 

Ad.6. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr  XX/362/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia 

na czas oznaczony do 3 lat lokalu użytkowego – świetlicy wiejskiej w 

Szczepankowicach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.7. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/363/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/364/16 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony 

do 3 lat lokalu użytkowego w Kobierzycach przy ul. Witosa 15. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Kierownik Referatu Oświaty, Kultury i Sportu Anna Wilisowska omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/365/16 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIII/632/14 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 sierpnia 2014 r. w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

oraz wysokości stypendiów sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć  omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/366/16 w sprawie zmiany Uchwały NR XIX/353/16 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 września 2016 r. w sprawie zaliczenia dróg położonych w miejscowości: Bielany 

Wrocławskie, Chrzanów, Kobierzyce, Królikowice, Krzyżowice, Księginice, Magnice, 

Pełczyce, Pustków Żurawski, Racławice Wielkie, Solna, Wierzbice, Żurawice do 

kategorii dróg gminnych publicznych oraz ustalenia ich przebiegu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.11. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu i 1 osobie nie biorącej udziału w 

głosowaniu / radny Marusz Przeździęk / podjęła uchwałę  

nr XX/367/16 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w południowo-wschodniej części 

wsi Wysoka. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.12. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/368/16 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w południowo-wschodniej części 

wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.13. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

nr XX/369/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Klecińskiej w północnej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.14. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/370/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru drogi dojazdowej w środkowej części wsi 

Szczepankowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.15. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska – proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XX/371/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy linią kolejową, ul. Sportową oraz ul. Wspólną w 

północno-środkowej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.16. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska – proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/372/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru środkowo-zachodniej części wsi Jaszowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Ad.17. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/373/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Kresowej w południowo-

wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.18. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/374/16 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w środkowo-południowej części wsi 

Wierzbice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.19. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/375/16 w sprawie nadania nazw ulicom we wsi Magnice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.20. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa nie zaopiniowała  pozytywnie 

projektu tej uchwały. W związku z tym, że ten temat budził kontrowersje, padł wniosek od pani 

Przewodniczącej i został przegłosowany stosunkiem głosów: 3 za, 2 osoby wstrzymujące się od głosu, 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. Komisja wnioskuje o nadanie nazwy ulicy Wschodnia. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  



12 

Radny Adam Raś: To był wniosek Przewodniczącej czy radnej? 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Radnej jako członka Komisji Rolnictwa i 

Przewodniczącej w jednym.  

Radny Mariusz Przezdzięk: Projekt dotyczył nadania nazwy ulicy Szczęśliwej. Procedujemy coś co 

tak naprawdę nie było przegłosowane na komisji bo od razu był głosowany wniosek . 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ponieważ nazwa ulicy już jest drugi raz 

procedowana - były dwie opcje. Jedni chcą ulicę Szczęśliwą, drudzy Kresową. Mój wniosek się wziął 

z szacunku do ludzi mieszkających w Tyńcu nad Ślęzą. Po to, żeby nie dzielić mieszkańców, żeby 

była zgoda w miejscowości,  zaproponowałam ulicę Wschodnią. Rada ma taki przywilej, że nie musi 

konsultować nazw ulic z mieszkańcami chociaż kiedyś tak to było zapisane w statutach sołectw, ale 

statuty były trzy lata temu zmienione i ten zapis został usunięty. Dla mnie najważniejszy jest szacunek 

dla ludzi, którzy też mają swoją wolę i czasami dobrze jest przychylić się do woli mniejszości żeby 

była zgoda w miejscowości. Drugie zebranie nie odbyło się zgodnie z procedurą . Sołtys nie 

zawiadomił zgodnie z paragrafem 52 statutu sołectwa – Wójt i Przewodniczący Rady są każdorazowo 

zawiadamiani w formie pisemnej o zwołanym przez sołtysa zebraniu wiejskim w terminie 14 dni 

przed datą zebrania. Taka sytuacja nie miała miejsca. Pan Sołtys zawiadomił telefonicznie Biuro Rady 

a osoba która przyjęła telefonicznie informację spisała notatkę po to tylko żeby mogła dać tą 

informację do BIP-u.  Mój wniosek został przegłosowany i przyjęty, będziemy  procedować nazwę 

ulicy Wschodniej. 

Radny Wiesław Muraczewski: Dyskutowaliśmy na komisji, został postawiony wniosek o nadanie 

ulicy Wschodniej  i przegłosowany , z tego wynika, że nie było akceptacji dla ulicy Szczęśliwej. 

Radny Henryk Łoposzko: Rozmawiałem z panem sołtysem wsi – Łukaszem Orfinem, że było takie 

spotkanie. Ale skoro termin zebrania nie został dotrzymany to za chwilę druga strona podważy 

prawomocność tego zebrania. Jako klub nie chcemy konfliktować mieszkańców, dlatego jako Klub 

Moja Gmina Moja Wieś będziemy głosować za ulicą Wschodnią. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: W tej sprawie wpłynęło jeszcze pismo do 

Przewodniczącej Rady Gminy Kobierzyce, które było odczytane na posiedzeniu Komisji, ale 

ponieważ nie wszyscy radni są członkami komisji Rolnictwa to odczytam treść tego pisma. /załącznik 

nr 4/ 

Radny Adam Raś: Czy kiedykolwiek na komisji był projekt uchwały, który dotyczył ulicy Kresowej? 

Nie rozmawialiśmy o ulicy Kresowej. Było tyko oświadczenie, że wpłynęło jakieś pismo od 

mieszkańców. Jako Komisja mieliśmy wniosek sołtysa o nadanie nazwy ulicy Szczęśliwa. My to 

powinniśmy zrobić wtedy na komisji. Stawiamy sołtysa w dziwnym świetle. Daliśmy sołtysowi 

możliwość żeby się skonsultował z mieszkańcami. Zrobił to co miał zrobić. Zebranie wiejskie nie jest 

do nadawania nazw ulicom. A my tu szukamy jakiś 14 dni. Stawiamy sołtysa w trudnej sytuacji wobec 

tych mieszkańców, którzy byli na zebraniu i głosowali za nazwą ulicy Szczęśliwa. 
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Radny Łukasz Orfin: Należy się w tej sprawie wyjaśnienie. To pismo, które pani przewodnicząca 

odczytała  - z większością tez zawartych w tym piśmie się zgadzam, szkoda tylko że za chwilę Rada 

będzie głosować przeciwko większości tamtych tez i nie będzie ulicy Kresowej.  Zrobiłem zebranie, 

na którym był pan Wójt – przyznaje, że nie zrobiłem uchwały a propos nadania nazwy ulicy bo nie ma 

możliwości prawnej, żeby zebranie wiejskie  mogło wnioskować w formie uchwały do Rady. Jest 

tylko opinia. No to na miłość boską gdzie mam zebrać opinię jako sołtys jak nie na zebraniu 

wiejskim? Co ja mam powiedzieć tym ludziom, którzy przychodzą, angażują się, wykazują inicjatywę, 

pomagają w życiu społecznym miejscowości, że ich inicjatywa jest mniej ważna niż kogoś innego? 

Bardzo dobre zdanie tutaj padło, że mniejszość powinna czasem decydować i myśmy dali taką szansę 

tej mniejszości. Zaprosiliśmy ich z imienia i nazwiska. Jakby szanowna Rada przeanalizowała listę 

obecności na zebraniu  to na 8 rodzin, które podpisały pierwsze pismo w tej sprawie, to zobaczyłaby, 

że przyszło 5 na 8 przedstawicieli, a 3 po prostu nie chciało być. 16 października odbyło się drugie  

zebranie, na którym była bardzo miła atmosfera. Oni wszyscy przyszli, chcieli porozmawiać, 

czekaliśmy. W jakim świetle to stawia tych ludzi którzy z tą mniejszością  chcieli rozmawiać? 

Zostałem postawiony w dwuznacznej sytuacji. Rada poprosiła mnie żebym zrobił zebranie. Nie będę 

się bawił w paragrafy, w to kto i jak zwołuje zebranie wiejskie. Mamy na szali dwa zebrania. W 

piśmie, które pani przeczytała i które tak zadziałało na wyobraźnie klubu, że zdecydował o nadaniu 

nazwy ulicy Wschodnia, pewnie tym ludziom też będzie przykro, że nie ulica Kresowa a Wschodnia, 

nie wiadomo dlaczego, jest takie zdanie, że to podkreśli tożsamość mieszkańców Tyńca. To pytam się, 

jak podkreśli tożsamość Tyńca ulica Spadochroniarzy, ulica Markowa? Nie tylko ja za nią glosowałem 

- cała Rada ją przyjmowała. Gdzie wtedy była tożsamość mieszkańców i opór społeczny? Ja wiem, że 

demokracja jest niesprawiedliwa, ale cywilizacja nie wymyśliła lepszego ustroju. Dzięki temu 

ustrojowi tu jesteśmy my a nie ktoś inny. Kłócimy się o taką błahą sprawę jak nazwa ulicy a 

wystarczyło zrobić jedną rzecz - zainteresować się. Czytanie suchych pism i frazesów, które są tam 

zawarte to jest jedna rzecz a pójście do tych ludzi na zebranie wiejskie to druga rzecz. Tam są ludzie, 

którzy czekają na ulicę Szczęśliwą, czekają na nadanie numeru bo święta chcą spędzić w domu, a my 

im już drugi raz nie pozwalamy. Jest to nie w porządku w stosunku do ludzi, którzy się angażują. 

W każdej miejscowości jest opór mniejszy lub większy. Tutaj ten opór wygląda na turbo-

zorganizowany ale tak nie jest. Podpisały się pod pismem dwie osoby. Państwo o tym zebraniu 

wiedzieliście. Ile dni? Możecie uznać, że to nie było zebranie wiejskie chociaż ja się z tym nie 

zgadzam. Sołtys zwołuje, sołtys informuje. Jeżeli nie powiadomił Rady - no przykro mi, skoro ustne 

powiadomienie Rady o zebraniu nie jest skuteczne to 90% zebrań wiejskich należałoby uznać za 

nieważne. Kto z sołtysów daje na 14 dni "przed" pisemny wniosek, że będzie zebranie? Prawie nikt. 

Jest mi naprawdę bardzo przykro. Wolałbym już naprawdę tą Kresową, bo ktoś z Tyńca tą Kresową 

chce. Ale nikt z Tyńca nie chce Wschodniej. Skąd się wzięła ulica Wschodnia? Żeby nie robić ani tym 

ani tym dobrze? To jest godzenie? Jest to kuriozalna sprawa. Apeluję o wycofanie się całkowicie. Ja 

jakoś mieszkańcom wytłumaczę, że trzeba się spotkać jeszcze raz. Zaproszę wszystkich Państwa 
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wtedy do Tyńca, żebyście mogli się z sytuacją zapoznać. Chyba, że państwo nie chcą i tak z automatu 

będziecie nam Państwo nazywać ulice w Tyńcu.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Obraził pan co niektórych sołtysów, bo w 

większości sołtysi składają zawiadomienia pisemne o zebraniach i robią to w terminie, bo wszystkie 

pisma wpływają do mnie, stąd wiem. Jeśli chodzi o to pierwsze zebranie - tu jest tylko wniosek 

załączony, nie było odnotowane w protokole. Zebranie wiejskie, na którym pan wystosował wniosek o 

nadanie nazwy ulicy Szczęśliwej nie ma odnotowania w protokole. Skoro pan uważa, że nie powinno 

być odnotowane, to po co pan głosował na zebraniu nad tą ulicą?  

Radny Łukasz Orfin: Głosowanie było po to, żeby tych wszystkich ludzi właśnie zapytać, co oni 

myślą o takiej nazwie. Po to było zebranie. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Takich sytuacji nie może być w Radzie Gminy Kobierzyce. 

Ta sprawa budzi wielkie emocje. Mam propozycję – najgorzej jest narzucać komuś swoje zdanie. Czy 

dzisiaj jest potrzeba głosowania? Wymyślmy jakiś konsensus. Może nazwa Michała Archanioła 

pogodzi mieszkańców? Albo głosujmy każdą albo odrzućmy ten temat dzisiaj. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Na jednej z ostatnich sesji pani występowała o to, 

żeby jeszcze raz tą sprawę rozstrzygnąć. Też przypominam sobie, że jakiś czas temu była głosowana 

nazwa ulicy w Tyńcu nad Ślęzą - Markowa, od imienia człowieka, który przy tej ulicy mieszka. Pani 

radna była przeciwna tej nazwie, bo powiedziała - a jakby pan nazywał się Alfons to by była ulica 

Alfonsa? Skoro Rada nie musi prowadzić konsultacji, a żeby się nie opowiedzieć po żadnej ze stron i 

uszanować jednych mieszkańców i drugich, stąd nazwa ulicy Wschodnia. 

Radny Łukasz Orfin: Szanowna Rado, proszę odłóżcie ten temat, zastanówcie się jeszcze nad tą 

nazwą. Nie wybierajcie nam ulicy na siłę.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Niepotrzebnie ta sprawa budzi takie emocje. Szanujmy 

się nawzajem i przestrzegajmy obowiązującego prawa. Tam jest spór o wszystko i on chyba nigdy się 

nie skończy. Zależy mi na tym, żeby Rada była zgodna i podejmowała dobre decyzje dla 

mieszkańców. Zróbmy zebranie dla mieszkańców, ja pojadę na to zebranie i zobaczymy. 

Radny Łukasz Orfin: Rozsądny głos panie wójcie, bardzo panu dziękuję. Od początku chciałem, 

żeby to tak wyglądało, żeby nikt już nie miał wątpliwości. A propos terminów zebrań - możemy się tu 

kłócić, czy to było 14 dni, bo jest tak faktycznie, że w paragrafie 55 naszego statutu sołeckiego 

zapisane - 14 dni przed terminem zebrania podanie informacji o miejscu i terminie zebrania, chyba że 

zwołuje je sołtys z własnej inicjatywy. Mało tego, nikt w terminie 5 dni po zebraniu nie oprotestował a 

wójt ma takie prawo. Zatem zebranie jest w mocy. Panie wójcie, bardzo panu dziękuję, że poparł pan 

moje zdanie i wyraził taką inicjatywę. 

Radny Czesław Stadnik: Popieram Radną Kasprzyk-Czepielindę. Sprawa jest błaha dla Rady bo my 

tu procedujemy o sprawach strategicznych. Rada Gminy decyduje o wszystkim, a nie wniosek sołtysa 

czy mieszkańców. 
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Radny Dariusz Matuszewski: Najważniejsi są mieszkańcy, którzy tam mieszkają lub mają działki. 

Gmina powinna wystosować do nich pismo –jaką chcą ulicę. Proponuję przerwę żebyśmy się 

zastanowili.  

Radny Henryk Łoposzko: Zapytałem pana mecenasa czy możemy w trakcie sesji wycofać projekt 

uchwały - jest taka możliwość. proponuję abyśmy zakończyli dyskusję i przystąpili do głosowania, 

żeby projekt uchwały wycofać z sesji. 

Radny Łukasz Orfin: Chciałem załatwić dla mieszkańców prostą sprawę. Przed pierwszym 

zebraniem nie miałem wiedzy, że wpłynęło pismo o nadanie nazwy ulicy Kresowej, podobnie jak 

teraz nie wiedziałem, że jest propozycja ulicy Wschodniej. Gdybym wiedział, zapytałbym 

mieszkańców o zdanie i nie byłoby tematu. Trzeba ze sobą rozmawiać. Ja wiem, że jest mniejszość ale 

ona musi przyjść i przedstawić swoje racje.  

Radny Mariusz Przeździęk: Na pewno zdanie pana wójta jest bardzo ważne i się w pełni z tym 

zgadzam. Bardzo mi się nie podoba to, bo mówimy, że Rada powinna być zgodna. Nie wiemy, kto tak 

naprawdę składał wniosek o nazwę ulicy Wschodnia - raz słyszymy, że pani radna, raz że pani 

Przewodnicząca a innym razem, że klub. Mówimy o demokracji po czym pani Przewodnicząca czyta 

pismo i mówi, że musimy mniejszości wysłuchać. Jak my możemy doprowadzać do sytuacji, że sołtys 

czy radny został wybrany w wyborach, a ktoś pisze pismo i my w tym momencie się obracamy i 

mówimy tak jak ta jedna osoba napisała? Nie może tak być. Decyduje większość, dyskutujemy 

logicznie nad wszystkim a nie wysłuchujemy jakiś pobocznych głosów ludzi którzy być może np. są 

prywatnie z sołtysem zwaśnieni. Może ja zaproponuję nazwę Szczęśliwych Kresowiaków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Wystąpiłam z wnioskiem nie po to, żeby 

usatysfakcjonować mniejszość, tylko z szacunku do ludzi i żeby ich nie dzielić.   

Radny Jarosław Zawisza: Zakończmy tą dyskusję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za zamknięciem dyskusji? 

Za 11 , 2 osoby nie brały udziału w głosowaniu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Był wniosek radnej Apolonii Kasprzyk-

Czepielindy i pana Wójta o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. Kto z Państwa jest za 

wycofaniem projektu uchwały z porządku obrad? 

-  za 12 osób,  1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad.21. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/376/16 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.22. 

 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XX/377/16 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Ślęza. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.23. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Wracam do sprawy seniorów na terenie naszej gminy, 

którą już wielokrotnie zgłaszałam. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W przyszłym budżecie będzie kwota na adaptację 

budynku w Tyńcu Małym. 
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Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy dobudowywanie segmentów i adaptacja jest logiczna 

czy wybudowanie od podstaw w Kobierzycach nie byłoby alternatywą? Czy nie zastanawiamy się nad 

tym żeby znaleźć kogoś kto wybuduje w Kobierzycach taki dom? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Nie jest to zadanie gminy tylko starostwa i te względy 

prawne są tutaj trudne. Adaptacja na potrzeby osób starszych nie jest wielkim kosztem. Większym 

tematem jest modernizacja całego tego budynku. 

 

Ad.24. 

Radny Czesław Stadnik: Ulica Tyniecka - był pan zastępca wójta na konsultacjach w powiecie i 

chciałbym sie dowiedzieć co ustalono. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Spotkanie dotyczyło rozszerzenia zakresu tego opracowania o 

połłczenie ścieżką rowerową bądź ciągiem pieszo-rowerowym na odcinku od ulicy z Chrzanowa do 

ulicy Brzozowej. Kłopot jest taki, ze wybrany w przetargu wykonawca nie przystąpił do prac. Ten rok 

się kończy i te prace będą wykonywane w przyszłym roku.  

Radny Jarosław Zawisza: Czy są jakieś informacje dotyczące drogi wjazdowej do Bielan? Czy 

powiat wypowiedział się odnośnie drogi przejazdowej przez Bielany? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Temat świateł przy kościele jest przygotowany. Jeśli chodzi o ulicę 

Polną i wyjazd - jest w trakcie analizy przez inżyniera. Jak będziemy mieli kolejne informacje to 

zorganizujemy spotkanie w tej sprawie. 

Sołtys wsi Nowiny Zygmunt Żak: Czy na Nowinach nie można masą asfaltową zalać te 3-4 metry? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na każdej drodze zakręty są "koszone" przez auta. Jeśli 

wylejemy asfalt jeszcze metr dalej to pojadą metr dalej. tak to działa. 

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Nasza zatoczka przy wyjeździe na drogę krajową nr 8 – tam 

woda stoi 30 cm, trzeba poszerzyć pobocze. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Przyjąłem i będzie zrealizowane. 

Radny Dariusz Matuszewski: Ulica Polna - wykonawca usypał tam zwały ziemi. Mamy jakiś wpływ 

na to? To bardzo utrudnia mieszkańcom wyjazd. Druga sprawa - ulica Akacjowa, Liliowa - nie świeci 

tam lampa. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Przebudowa tej ulicy ma potrwać około 2 tygodni. 

Radny Czesław Stadnik: Ktoś rozpowszechnia nieprawdziwe informacje, że  w gminie Kobierzyce 

nie można uzyskać działek zagrodowych i budować się na działkach zagrodowych. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jeżeli jest jakiś mieszkaniec, który chciałby o tym porozmawiać to 

oczywiście służę pomocą. 

 

Ad.25. 
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Radny Czesław Stadnik: Mam komunikat dla członków Komisji Użyteczności Publicznej - 15 

listopada odbędzie się wyjazdowe posiedzenie Komisji, podczas którego odwiedzimy szkoły na 

terenie gminy. 

Mieszkaniec Kobierzyc Paweł Kiepura: Jak nasza gmina sponsoruje, ewentualnie wspiera naszą 

drużynę, która teraz gra w superlidze kobiet. To jest coś dziwnego, że przed spotkaniem są 

sprzedawane cegiełki ? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: To nie gmina sprzedaje cegiełki tylko KPR, gmina nie 

finansuje w całości kosztów działalności KPR-u. Są sponsorzy, szukamy sponsora strategicznego. 

gmina przeznacza 700 000 zł na KPR. Jest to sport zawodowy. 

Radny Dariusz Matuszewski: Gmina Kobierzyce bardzo dużo środków przeznacza na sport.  

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Cegiełki są zakupem dobrowolnym. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Następne sesje Rady Gminy Kobierzyce odbędą 

się: 29 listopada o godz.9.00 oraz 19 grudnia o godz. 9.00. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Zamykam  posiedzenie XX  Sesji Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 12.45 

Liczba załączników: 4. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20161028. 

 

 

Protokołowała:                                                                                Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 

 


